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Verslag gemeenteavond d.d. 7-11-2024 in de Höftekerk.

Aanwezig:  Ds. Piet Langbroek, Henk Dogger, Henk Bosch, Ds. Wim van der Wel, Jan te Bokkel (scriba). 
Ongeveer 110 gemeenteleden plus 25 online aansluitingen.

1. Opening
Ds. Piet Langbroek heet iedereen van harte welkom. Bart Jonkers is ziek. 
Het thema van de avond is ‘wat te doen’; overdenking bij het thema Wat te doen.
Bij elk onderwerp is er de gelegenheid om vragen te stellen.

2. Financiën
Zie betreffend deel van de presentatie
Vragen:
Hoe wordt er besteed aan de leden? Van de 6400 leden zijn er vast veel die niet zichtbaar meedoen –  
zitten bijvoorbeeld niet elke zondag in de kerk. Krijgen die wel aandacht en bezoek?
Er is een verschil tussen betrokkenheid en meedoen. Maar in tegenstelling tot een vereniging waar het 
ophoudt als je de contributie niet betaalt, maken we in de kerk niet op die manier onderscheid.
Elke dominee heeft ongeveer 1100 zielen. Hoe onderhoud je dan contact?
Pastoraat gaat niet op basis van geldelijke bijdrage. In principe is er alleen aandacht voor 
crisispastoraat. De taakomschrijving van een pastor bevat dat er ook aandacht gegeven wordt aan  
mensen buiten de kerk.
Een organisatie die verandert (krimpt) dient zichzelf regelmatig te beoordelen: waar kunnen we 
snijden? Gebouwen afstoten? Organisatie anders inrichten? Gebeurt dat?
Zeker. Er is aandacht voor (het gebruik van) gebouwen. Voor het personeel dat nodig is. Het 
onderdeel pastoraat is het minste te beïnvloeden; een predikant voor onbepaalde tijd is een vrij vast 
gegeven.
Als de vaste vrijwillige bijdragen elk jaar minder worden, zou het helpen als er duidelijke richtlijnen 
voor de hoogte van de bijdrage komt bij de actie Kerkbalans?  
Er is een landelijk PKN-advies van 2% van het netto-inkomen. (‘s avonds is 3 % genoemd, maar het is 
2% – jtb) In het verleden is ook wel eens een tabel gebruikt, maar dat is toch losgelaten.

3. Personeelsformatie
Zie pagina 21 van de presentatie.

• Een predikant besteedt door de bank genomen ongeveer een kwart van zijn werktijd aan 
pastoraat.

• Het is belangrijk dat voor de mensen in wijk Centrum voldoende pastorale zorg beschikbaar is  
en blijft.

4. Huis van de stad
Zie presentatie pagina 23 tot en met 31.

• Stem dit soort activiteiten goed af met de plaatselijke horeca.
• Waar halen we voldoende vrijwilligers vandaan om dit te laten draaien en slagen?  

We denken ook aan de beheerder, aan studenten Alfa-Collega, aan werkervaringsplekken.
Is er enthousiasme?

• Zeker, er wordt positief naar deze ontwikkeling gekeken. Graag ook inzet van vrijwilligers uit 
andere wijken.  

• Het is een leuk idee voor Hardenberg. Radewijk spiegelt zich als dorp aan deze visie en geeft 
daar op zijn eigen manier vorm aan.
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5. Witte of Lambertuskerk
Zie pagina 32 tot 37 van de presentatie.

• Als de Witte of Lambertuskerk verbouwd gaat worden, kan er mogelijk gekerkt worden in de 
Aerninckhoff.  

6. Beleidsplan
Zie pagina 38 tot 45 van de presentatie.

7. Rondvraag

• De namen Stadskerk en Huis van de stad worden naast en door elkaar gebruikt.

• De 10 uren pastoraat van Ellen Kolthof worden niet (uitsluitend) als spreekuurvorm ingezet, 
zij zal zeker ook thuisbezoeken doen.

• Het is nodig om bij ingrijpende levensgebeurtenissen terug te kunnen vallen op anderen, de 
oproep is en blijft om daar oog en oor voor te hebben.

8. Sluiting
Dank wordt uitgesproken aan Harry en Janneke Meijer voor het verzorgen van de beamer en 
uitzending.
Ds. Piet Langbroek gaat ons voor in gebed. De afsluiting is met Lied 425: ‘Vervuld van uw zegen’. 


